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З А П И С Н И К 
  са 33. сједнице Представничког дома  

 Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине,  
одржане 29. јула 2008. године 

 
 Сједница је почела у 10.10 часова. Присуствовало је 35 посланика. Одсуство су оправдали: 
Сеад Јамакосмановић, Хусеин Нанић, Златко Лагумџија, Милорад Живковић и Хаџи Јован 
Митровић. Сњежана Рајилић и Мирко Околић нису јавили разлог изостанка.  
 Из Савјета министара БиХ сједници су присуствовали: предсједавајући Никола Шпирић, 
министри Драган Вранкић, Тарик Садовић, Бариша Чолак, Сафет Халиловић и Младен Зиројевић, 
те замјеници министара Марина Пендеш, Мијо Крешић и Фуад  Касумовић.  

Из међународних организација присуствовали су представници:  ОХР-а, ОЕБС-а, ЕУПМ-а, 
ЕУФОР-а, ЕУСР-а, америчке амбасаде, као и невладиних организација НДИ и Центри цивилних 
иницијатива.  

Сједници су присуствовали представници Високог судског и тужилачког савјета због 
разматрања њиховог извјештаја  о раду за 2007. годину.  
 У уводним напоменама предсједавајући Дома Нико Лозанчић образложио је измјене и 
допуне предлога дневног реда који су посланици добили у позиву за сједницу.  
 Није било расправе о предлогу дневног реда. 
 Предсједавјући Дома констатовао је да 33. сједница има сљедећи  

 
Д Н Е В Н И  Р Е Д: 

1. Усвајање Записника са 32. сједнице Представничког дома; 
2. Посланичка питања и одговори; 
3. Потврђивање Одлуке предсједавајућег Савјета министара БиХ о именовању   
      министра  спољне трговине и економских односа Босне и Херцеговине; 
4. Захтјев Уставноправне комисије за разматрање Предлога закона о измјенама Закона о 

кривичном поступку БиХ по хитном поступку,  у складу са чланом 127. Пословника; 
5. Захтјев посланика Јерка Иванковића Лијановића за разматрање Предлога закона о 

подршци домаћој производњи по хитном поступку, у складу са чланом 127. 
Пословника; 

6. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о финансирању политичких партија – 
предлагачи: посланици Шефик Џаферовић, Нико Лозанчић и Милорад Живковић 
(друго читање); 

7. Предлог закона о допуни Закона  о службеном гласилу Босне и Херцеговине, 
предлагач: посланик Адем Хускић (друго читање); 

8. Предлог закона о измјенама Закона о министарствима и другим органима управе Босне 
и Херцеговине (друго читање), Закон број 01-02-9-47-1/07, од 12. 09.2007. године; 

9. Предлог  закона о измјенама и допунама Закона о Државној агенцији за истраге и 
заштиту, са Извјештајем  Заједничке комисије за одбрану и безбједност, Закон број 01-
02-6-58/07, од 17. 09. 2007. године; 

10. Предлог закона о контроли кретања оружја и војне опреме, са Мишљењем Заједничке 
комисије за одбрану и безбједност;  
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11. Предлог закона о граничној контроли,  са Мишљењем Заједничке комисије за одбрану 

и безбједност;  
12. Предлог  закона о измјенама и допунама Закона о царинској политици БиХ  (прво 

читање); 
13. Предлог закона о измјенама и допунама  Закона о Савјету министара БиХ, предлагач: 

посланик Милорад Живковић, са Мишљењем Уставноправне комисије; 
14. Предлог закона  о измјенама и допунама Закона о министарствима и другим органима 

управе БиХ, предлагач: посланик Милорад Живковић, са Мишљењем Уставноправне 
комисије; 

15. Предлог одлуке о усвајању  Саобраћајне политике  БиХ за период од 2008. до 2020. 
године; 

16. Одлука о учешћу јединица Оружаних снага БиХ у операцији подршке миру ''Ирачка 
слобода'' у Ираку ради потврђивања (подносилац одлуке: Предсједништво БиХ); 

17. Извјештај Заједничке комисије о усаглашавању текста Закона о јединственом 
матичном броју; 

18. Информација о издатим дозволама за промет оружја,  војне опреме и производа двојне 
намјене за 2007. годину; 

19. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање сагласности о Предлогу 
закона о јавним путевима (закон у првом читању); 

20. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање сагласности о предлогу за 
примање  к  знању  Годишњег извјештаја Високог судског и тужилачког савјета БиХ за 
2007. годину; 

21. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање сагласности о предлозима 
закључака  и амандману поводом разматрања Извјештаја о раду и финансијском 
пословању Јавног предузећа  Новинско-издавачке организације  Службени  лист БиХ 
за 2007. годину, и то: 

a) закључака Клуба посланика СНСД-а (у три тачке), 
б)   закључка број 1. посланика Момчила Новаковића, 
ц)   амандмана посланика Ремзије Кадрића на Предлог закључка  Комисије за  
      финансије и буџет; 

22. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање сагласности о закључку број 
4. из Извјештаја Комисије за саобраћај и комуникације и предлога закључка посланика 
Јерка Иванковића Лијановића поводом расправе о тачки: Пословање Јавног РТВ 
сервиса Босне и Херцеговине и мјере за превладавање стања утврђеног ревизорским 
извјештајима за  2005. и 2006. годину; 

23. Давање сагласности за ратификацију: 
a) Уговора о кредиту између Босне и Херцеговине и ОПЕК-овог  Фонда за 

међународни  развој – Пројекат реконструкције жељезница, дионица (I), Сарајево-
Брадина, 

б)   Споразум о кредиту између Босне и Херцеговине и  Bank Austria Creditanstalt AG –  
       Пројекат изградње система водоснабдијевања у општини Србац, 
ц)   Споразума о финансирању између Босне и Херцеговине и Међународне асоцијације за  
       развој – Пројекат путне инфраструктуре и безбједности на путевима, 
д)   Споразума о кредиту између Босне и Херцеговине и Raiffeisen Zentralbank  Аустријско 
       дионичарско друштво – Модернизација Универзитета у Зеници. 

 
Ад. – 1. Усвајање Записника са 32. сједнице Представничког дома 
 
 О Записнику није било расправе. 
 Са 30 гласова ''за'' (Федерација 20, РС 10) и четири гласа ''уздржан'', усвојен је 
Записник са 32. сједнице. 
 
Ад. – 2.  Посланичка питања и одговори 
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 У уводним напоменама предсједавајући је обавијестио Дом да су до ове сједнице 
одговоре на питања добили Милорад Живковић, Рифат Долић,  Шемсудин Мехмедовић и 
Денис Бећировић.  
 Није било коментара на одговоре. 
 Нова питања поставили су посланици: 
 
Садик Бахтић: 

''1. Ја ћу у континуитету, и казао сам да ћу на свакој сједници Парламента постављати 
посланичко питање о имовини бившег Савеза комуниста коју СДП незаконито користи. И још 
једном упозоравам Савјет министара да ради по одлуци овог парламента да се та имовина 
попише и врати стварном власнику.  

2.  Тражим да ми Правобранилаштво БиХ одговори на питање: – Шта ће и када 
предузети да се директна и индиректна штета, која је настала коришћењем бивше имовине 
Савеза комуниста од стране СДП-а, надокнади држави Босни и Херцеговини?“ 

 
Рифат Долић: 

„Ја имам данас једно посланичко питање упућено Савјету министара, ресорном 
министарству и надлежним државним институцијама а гласи: Шта можете и намјеравате 
предузимати на професионалнијем односу особља и организованијем рјешавању гужви на 
граничним прелазима са Републиком Хрватском, посебно у дане викенда и празником када су 
колоне наших грађана, запослених на западу, долазећи кући и враћајући се на посао, 
непотребно изложени чекању и малтретирању на граници и тако носе ружне утиске и масовно 
износе ружну слику о БиХ?“ 

 
Славко Јовичић: 

''1. Хоће ли се у нашем мандату, сљедећем мандату, некада или никада почети враћати 
имовина Српске православне цркве ради мирног живота, јер то Међурелигијско вијеће даје 
ипак неку наду да се овдје може мирно и нормално живјети?  

2. Овим не желим да вршим притисак на Тужилаштво и СИПА-у, али барем можемо 
добити информацију, као посланици у државном парламенту, да ли је иједна институција 
предмет обраде или истражних радњи... дакле, као посланик, тражим информацију – јесу ли 
кренули у било какав посао поводом ревизорских извјештаја, да се види ко је тамо шта 
урадио, са акцентом на БХТ1, БХР1, да ли је почело рашчишћавање негативних радњи и 
послова у тим институцијама?“ 
 
Селим Бешлагић:  

„Ко је одговоран у БиХ због спречавања и одбијања вођења судских поступака, 
извршавања судских пресуда и одлука везано за стару девизну штедњу. Које су материјалне и 
нематеријалне политичке посљедице по БиХ? Тражим одговор у писаној форми, и то од 
предсједавајућег Савјета министара БиХ господина Николе Шпирића, министра правде БиХ 
господина Барише Чолака и предсједника Високог судског и тужилачког савјета Милорада 
Новковића.“ 

 
Мехмед Суљкановић: 

„Шта су Савјет министара и надлежна министарства досад урадила на преузимању 
европских директива, какав је план и динамика преузимања и да ли је могуће тај процес 
убрзати и прилагодити потребама босанскохерцеговачке привреде?“ 

 
Славко Матић:  

„Моје питање Савјету министара – Докле се стигло у реализацији средстава 
предвиђених у овој години за повратак избјеглих и прогнаних, какви се проблеми појављују у 
овом процесу, те који су начин и мјере за њихово отклањање?“ 

 
Денис Бећировић: 
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„Зашто Савјет министара БиХ није до сада испоштовао закључак Представничког 

дома Парламентарне скупштине БиХ, који је обавезао Савјет министара БиХ да изради и 
достави Парламентарној скупштини БиХ ову стратегију? Дакле, питање постављам 
предсједавајућем Савјета министара и тражим усмени одговор овдје на сједници, с обзиром да 
је ово ријетка прилика да можемо поставити неко питање некоме из Савјета министара, а 
поготово ако имамо у виду како нам завршавају одговори на питања у којима тражимо 
одговоре у писаној форми. Стога, ево, дакле, у складу са Пословником, постављам питање и 
након завршетка питања тражим од предсједавајућег Савјета министара да нам каже зашто 
нема те стратегије, с обзиром да све анализе говоре о порасту криминала и корупције у 
земљи?'' 

 
Јован Тодоровић: 

„Моје питање упућено је Агенцији за безбједност хране. Недавно смо добили 
материјал од споменуте агенције који се односи на генетски модификоване организме. Аутори 
овог материјала означени су као експерти. Мој је захтјев, а и питање, да ми се достави њихова 
мериторност, односно референце, колико кошта овај материјал, колико кошта његова израда, 
која литература је коришћена, а кроз њихове референце видјеће се и њихови радови из ове 
области, опредијељеност аутора када су у питању генетски модификовани организми.“ 

  
Лазар Продановић: 

''1. Захтјев према Колегијуму - ја бих вас молио да омогућите тематску сједницу оба 
дома на којој би Савјет министара одговарао на посланичка питања. Наиме, у овом сазиву ми 
још нисмо реализовали ову иницијативу. Друго, такође у оквиру тог захтјева, молио бих вас 
да се обратите Савјету министара, да ли постоји могућност директног одговора на посланичка 
питања? То се прије свега односи на одговорност према законодавној власти и одговорност 
законодавне власти - изабраних посланика према грађанима БиХ. Дакле, да се размотри та 
могућност. 

2. Моје посланичко питање упућено Савјету министара гласи, заправо захтијевам да ми 
се достави информација - које је активности Савјет министара до сада реализовао на 
припремама за попис становништва БиХ, па и прије 2011? А разлог за постављање мог питања 
је што је то једна од скорашњих обавеза власти БиХ на путу за европске интеграције.“ 

 
 

Ад.  - 3. Потврђивање Одлуке предсједавајућег Савјета министара о именовању   
        министра спољне трговине и економских односа Босне и Херцеговине 
 

У складу са Пословником, предсједавајући Дома Нико Лозанчић прочитао је Одлуку 
предсједавајућег Савјета министара о именовању Младена Зиројевића за министра спољне 
трговине и економских односа Босне и Херцеговине. 

У расправи у оквиру ове тачке учествовали су: Денис Бећировић, Драго Калабић, 
Милица Марковић, Момчило Новаковић, Винко Зорић, Јозо Крижановић, Селим Бешлагић, 
Јерко Иванковић Лијановић, Бранко Докић и Азра Хаџиахметовић, као и предсједавајући 
Савјета министара Никола Шпирић.  

Приликом гласања, Дом је са 27 гласова ''за'' (Федерација 19, РС осам) три ''против'' и 
четири гласа ''уздржан'' порврдио Одлуку о именовању Младена Зиројевића за министра 
спољне трговине и економских односа. 

Младен Зиројевић је, након потврђивања именовања, пред Домом дао свечану изјаву, 
након чега се обратио Дому са пар пригодних ријечи, захваливши се на повјерењу и позвавши 
посланике на координиран рад како би постигли завидне резултате.  
 
Ад. – 4. Захтјев Уставноправне  комисије за разматрање Предлога закона о измјенама  
              Закона о кривичном поступку БиХ по хитном поступку,  у складу са чланом 127.  
              Пословника 
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 Послије краћих уводних напомена предједавајућег Лозанчића, предсједавајући 
Уставноправне комисије Шефик Џаферовић образложио је захтјев Комисије за хитни 
поступак. 
 У расправи су учествовали: Винко Зорић, Шефик Џафервоић, Бериз Белкић и Драго 
Калабић.  
 Приликом гласања, захтјев за хитни поступак није добио ентитетску већину. За су 
гласала 24 посланика (Федерација 22, РС два), против један, уздржало се девет посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да ће о захјеву бити спроведено усаглашавање у 
Колегијуму као комисији. 
 
Ад. – 5. Захтјев посланика Јерка Иванковића Лијановића за разматрање Предлога  
              закона о подршци домаћој производњи по хитном поступку, у складу са чланом  
              127. Пословника 
 
 Јерко Иванковић Лијановић поднио је Дому образложење захтјева за хитни 
поступак,као и потребе за доношење овог закона. 
 У расправи су учествовали: Бајазит Јашаревић, Нико Лозанчић, Славко Јовичић, Јозо 
Крижановић, Бакир Изетбеговић и Момчило Новаковић.  
 Са 20 гласова ''за'' (Федерација 15, РС пет), 12 ''против'' и једним гласом ''уздржан'', 
усвојен је захтјев за хитни поступак. 
 Након усвајања захтјева Дом се изјаснио о Предлогу закона. 
 За је гласало девет, против 25 посланика. Према томе, Предлог закона није усвојен.  
 
Ад. – 6. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о финансирању политичких  
              партија – предлагачи: посланици Шефик Џаферовић, Нико Лозанчић и Милорад  
              Живковић (друго читање) 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је подсјетио да је на прошлој сједници Дома 
одгођено изјашњавање о Предлогу закона ради разматрања амандмана Јозе Крижановића који 
грешком нису достављени Комисији, те да је Комисија доставила нови извјештај. Такође је 
подсјетио на амандмане које су у пленарној фази поднијели Момчило Новаковић, Клуб 
посланика СНСД-а и Клуб посланика СДП-а.  
 Шефик Џаферовић говорио је кратко у име Комисије, а у расправи су учествовали: 
Садик Бахтић, Јозо Крижановић, Момчило Новаковић, Драго Калабић, Шефик Џаферовић, 
Бериз Белкић, Селим Бешлагић, Денис Бећировић и Јерко Иванковић Лијановић.  
 Током гласања Дом се прво изјаснио о амандманима поднесеним у пленарној фази.  
 Није усвојен ниједан амандман. Резултати гласања о амандманима су сљедећи: 
Амандмани М. Новаковића: 

• Амандман бр. 1.  – за три, против 19, уздржано 12; 
• Амандман бр. 2.  – за два, против 18, уздржано 14; 
• Амандман бр. 3.  – за два, против 18, уздржано 14. 

 
Амандмани Клуба СНСД-а: 

• Амандман бр. 1. – за шест, против 21, уздржаних седам; 
• Амандман бр. 2. – за осам, против 19, уздржаних седам. 

 
Амандмани Клуба СДП-а: 

• Амандман бр. 1. – за шест, против 25, уздржан један; 
• Амандман бр. 2. – за шест, против 24, уздржана четири; 
• Амандман бр. 3. – за седам, против 23, уздржана четири; 
• Амандман бр. 4. – за 13, против 18, уздржана три посланика. 

 
Послије гласања о амандманима извршено је гласање о Предлогу закона.  
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За је гласао 21 посланик (Федерација 18, РС три), против четири, уздржало се девет 
посланика. 
Предсједавајући је констатовао да Предлог закона није добио ентитетску већину и да 

ће се бити спроведено усаглашавање у Колегијуму као комисији.   
 
Ад. - 7. Предлог закона о допуни Закона  о службеном гласилу Босне и Херцеговине, 
             предлагач: посланик Адем Хускић (друго читање) 
 
 Предсједавајући Дома Нико Лозанчић поднио је уводне напомене о Предлогу закона. 
 Шефик Џаферовић говорио је у име надлежне Уставноправне комисије. 
 Адем Хускић говорио је у својству  предлагача закона.  
 Приликом гласања, са 32 гласа ''за'' (Федерација 22, РС 10) и једним гласом ''уздржан'' 
усвојен је Закон о допуни Закона о службеном гласилу Босне и Херцеговине. 
 
Ад. – 8. Предлог закона о измјенама Закона о министарствима и другим органима 
              управе Босне и Херцеговине (друго читање), Закон број 01-02-9-47-1/07,  
              од 12. 09.2007. 
 
Ад. – 9.  Предлог  закона о измјенама и допунама Закона о Државној агенцији за истраге  
               и заштиту, са Извјештајем  Заједничке комисије за одбрану и безбједност, Закон  
               број 01-02-6-58/07, од 17. 09. 2007. 
 
 У уводним напоменама предсједавајући Нико Лозанчић подсјетио је на процедуру која 
је до сада спроведена у Дому о предлозима ова два закона. 
 Министар Тарик Садовић говорио је у име Савјета министара. Поред осталог, 
образложио је разлоге за доношење ових закона у вријеме када су поднесени, те рекао да је 
оно што је овим законима предложено касније регулисано законима из области реформе 
полицијских структура, те је, стога, престала потреба за њиховим доношењем.  
 Вођена је јединствена расправа о наведене двије тачке. У расправи су учествовали 
Шефик Џаферовић, Азра Хаџиахметовић и Драго Калабић. 
 Приликом гласања пали су предлози закона из 8. и 9. тачке, са сљедећим резултатима 
гласања: 

• за Предлог закона о измјенама Зкаона о министарствима и другим органима управе 
гласао је један посланик, 26 је гласало против, 10 посланика се уздржало; 

• за Извјештај о  Предлогу закоан о измјенама и допунама Закона о државној агенцији за 
истраге и заштиту гласало је 25 посланика (Федерација 16, РС девет), против један, 
уздржало се пет посланика.  

 
Ад. – 10. Предлог закона о контроли кретања оружја и војне опреме, са Мишљењем  
                Заједничке комисије за одбрану и безбједност 
               
             Послије уводних напомена предсједавајућег у расправи су учествовали Шефик 
Џаферовић, Бериз Белкић, Адем Хускић и Јозо Крижановић. 
 Дом није усвојио негативно мишљење надлежне комисије. За је гласао један, против 
32, уздржала су се два посланика. Према томе, надлежна комисија ће поново разматрати 
Предлог закона и Дому доставити ново мишљење.  
 
Ад. – 11. Предлог закона о граничној контроли,  са Мишљењем Заједничке комисије за  
                одбрану и безбједност 
 
              Послије уводних напомена предсједавајућег, министар Тарик Садовић образложио је 
Предлог закона из ове тачке.  
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 У расправи су учествовали: Шефик Џаферовић, Момчило Новаковић, Драго Калабић, 
министар Тарик Садовић, Бериз Белкић, Бакир Изетбеговић, Адем Хускић, Садик Ахметовић 
и Селим Бешлагић. 
 Приликом гласања, Дом такође није усвојио негативно мишљење Комисије – за није 
гласао ниједан посланик, против је гласао 31, уздржана три посланика. Према томе, Комисија 
ће и о законском предлогу из ове тачке поднијети ново мишљење. 
 
Ад. – 12. Предлог  закона о измјенама и допунама Закона о царинској политици БиХ 
                (прво читање) 
 
 У расправи у оквиру ове тачке учествовали су Славко Јовичић и Момчило Новаковић. 
 Са 32 гласа ''за'' (Федерација 23, РС девет) и једним гласом ''уздржан'' усвојен је Закон о 
измјенама и допунама Закона о царинској политици БиХ у првом читању.  
 Славко Јовичић предложио је прије гласања један закључак, али га је у току гласања 
повукао.  
 
Ад. – 13. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Савјету министара БиХ,  
                предлагач: посланик Милорад Живковић, са Мишљењем Уставноправне  
                комисије 
 
Ад. – 14. Предлог закона  о измјенама и допунама Закона о министарствима и другим  
                органима управе БиХ, предлагач: посланик Милорад Живковић, са  
                Мишљењем Усавноправне комисије 
 
 Први замјеник предсједавајућег Бериз Белкић (предсједавао овим дијелом сједнице) 
поднио је уводне напомене. 
 Вођена је једна расправа о овим тачкама дневног реда.   
 У расправи су учествовали: Екрем Ајановић, Азра Хаџиахметовић, Шефик Џаферовић, 
Момчило Новаковић, Славко Јовичић, Азра Алајбеговић, Бакир Изетбеговић, Халид Гењац, 
Бранко Докић, Адем Хускић, Денис Бећировић, Мартин Рагуж, Ремзија Кадрић, Јерко 
Иванковић Лијановић, Јозо Крижановић, Саво Ерић и Драго Калабић.  
 Приликом гласања Дом се прво изјаснио о закључку Клуба СНСД-а који гласи: 
„Одгађа се изјашњавање о законима чији је предлагач Милорад Живковић до прибављања 
мишљења Савјета минстара.“ 
 Овај закључак није усвојен – за је гласало 12, против 20, уздржана два посланика.  
 Бранко Докић је повукао свој предлог закључака у двије тачке.  
 
 Нису усвојена мишљења Уставноправне комисије о предлозима закона. Резултати 
гласања су сљедећи: 

• Мишљење о Предлогу закона из 13. тачке – за гласало 25 (Федерација 22, РС три) 
против шест, уздржана три посланика: 

• Мишљење о Предлогу закона из 14. тачке – за гласала 23 (Федерација 20, РС три), 
против шест, уздржано пет посланика.  

 
Предсједавајући је констатовао да слиједи усглашавање о мишљењима у Колегијуму као 
комисији. 
 

 
Ад. – 15. Предлог одлуке о усвајању  Саобраћајне политике  БиХ за период од 2008. 
                до 2020. године 
 
 Након уводних напомена предсједавајућег, у расправи о Предлогу одлуке учествовали 
су: Момчило Новаковић, Бранко Докић, Азра Хаџиахметовић, Мартин Рагуж, Јозо 
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Крижановић и Мехмед Суљкановић. У име ресорног министарства говорио је помоћник 
министра Којо Копривица.  
 Приликом гласања Предлог одлуке није добио ентитетску већину – за гласао 21 
(Федерација 18, РС три), против један, уздржано 11 посланика.  
 Предсједавајући је констатовао да ће о Предлогу одлуке бити спроведено 
усаглашавање у Колегијуму као комисији.  
 
Ад. – 16.  Одлука о учешћу јединица Оружаних снага БиХ у операцији подршке миру 
                 ''Ирачка слобода'' у Ираку ради потврђивања 
                 (подносилац: Предсједништво БиХ) 
                    
 
 У расправи о овој тачки дневног реда учествовали су: Рифат Долић, Момчило 
Новаковић и Денис Бећировић.  
 Момчило Новаковић предложио је сљедећи закључак: 
„Одгађа се изјашњавање о потврђивању Одлуке Предсједништва  БиХ о учешћу јединица 
Оружаних снага БиХ у операцији подршке миру „Ирачка слобода'' у Ираку до сљедеће 
сједнице Представничког дома.  
У међувремену ће Министарство одбране припремити, у складу са чланом 4.  Закона о учешћу 
припадника ОСБиХ, оцјену степена безбједности припадника Оружаних снага БиХ у тој 
операцији.“ 
 Закључак није усвојен. За су гласала четири, против 22, уздржало се шест посланика. 
 Након гласања о наведеном закључку Дом је, са 30 гласова ''за'' (Федерација 22, РС 
осам) и четири гласа ''уздржан'', усвојио Одлуку из ове тачке. 
 
Ад. – 17. Извјештај Заједничке комисије о усаглашавању  текста Закона о јединственом  
                матичном броју 
 
 Предсједавајући сједнице, Бериз Белкић, подсјетио је у уводним напоменама да је 
Заједничка комисија усагласила текст Закона о јединственом матичном броју прихватајући га 
у тексту који је усвојен у Представничком дому. 
 Није било расправе.  
 Са 31 гласом ''за'' (Федерација 21, РС 10) и три гласа ''уздржан'' усвојен је Извјештај 
Заједничке комисије. 
 
Ад. – 18. Информација о издатим дозволама за промет оружја,  војне опреме и производа  
                двојне намјене за 2007. годину 
 
 Није било расправе о Информацији. 
 Дом је, са 28 гласова ''за'' (Федерација 18, РС 10) и пет гласова ''уздржан'', примио к 
знању Информацију о издатим дозволама за промет оружја, војне опреме и производа двојне 
намјене за 2007. годину. 
 
Ад. – 19, 20, 21. и 22.  
 
 Први замјеник предсједавајућег Дома, Бериз Белкић, подсјетио је у уводним 
напоменама да у Колегијуму као комисији није постигнута сагласност о материјалима из ових 
тачака. 

Није било расправе.  
 У складу са договором на сједници Колегијума Дома у проширеном саставу, одгођено 
је гласање о извјештајима из ових тачака.  
 
Ад. – 23. Давање сагласности за ратификацију: 
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a) Уговора о кредиту између Босне и Херцеговине и ОПЕК-овог  Фонда за 

међународни развој – Пројекат реконструкције жељезница, дионица (I), Сарајево-
Брадина, 

б)   Споразума о кредиту између Босне и Херцеговине и  Bank Austria Creditanstalt AG –  
       Пројекат изградње система водоснабдијевања у општини Србац, 
ц)   Споразума о финансирању између Босне и Херцеговине и Међународне асоцијације за  
       развој – Пројекат путне инфраструктуре и безбједности на путевима, 
д)   Споразума о кредиту између Босне и Херцеговине и Raiffeisen Zentralbank  Аустријско 
       дионичарско друштво – Модернизација Универзитета у Зеници. 

 
У уводним напоменама предсједавајући је подсјетио да је Комисија за спољне послове 

дала позитивно мишљење о актима из ове тачке.  
Није било расправе.  
Приликом гласања, Дом је усвојио предлог предсједавајућег да се гласа у пакету о 

актима из ове тачке. За предлог је гласао 31 (Федерација 21, РС 10), против један, уздржала су 
се два посланика.  

Са 31 гласом ''за'' (Федерација 21, РС 10), једним ''против'' и два гласа ''уздржан'', Дом је 
дао сагласност за ратификацију Уговора и споразума из ове тачке.  

 
Овим је реализован дневни ред 34. сједнице.  
Сједница је завршена  у 19,30 часова.                 

 
Саставни дио Записника је транскрипт сједнице. 
 

   
               СЕКРЕТАР                                        ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ      
 ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА                                ПРЕДСТАВНИЧКОГ  ДОМА 
       Бранка Тодоровић                                                             Нико Лозанчић 
          


